
   J.nr.  2011-711-0061

   Dato: 20. juni 2011

Til

Folketinget - Skatteudvalget

B 140 - Forslag til folketingsbeslutning om et enklere grundlag for be-
skatning af fast ejendom

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 7 af 14. juni 2011. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Jesper Petersen (SF).

Peter Christensen

/  Carsten Vesterø

Skatteudvalget 2010-11
B 140 , endeligt svar på spørgsmål 7
Offentligt



Side 2

Spørgsmål 7:

Ministeren bedes redegøre for konsekvenserne for andelsboligforeninger og andelsbolig-
markedet, hvis den offentlige ejendomsvurdering afskaffes.

Svar:

Det vil ikke betyde noget. Andelsboligforeningers ejendomme vurderes i dag på samme 
måde som udlejningsejendomme, dvs. som erhvervsejendomme. Jeg mener ikke, at vurde-
ringerne af erhvervsejendomme skal afskaffes, jf. min besvarelse af spørgsmål 3.


